
Notulen Russisch koor Bjerjozka 

Bestuursvergadering 18 oktober 2021, aanvang 10.00 uur bij Henny 

Aanwezig: Anna, Maud, Peter, Henny (notulist) 
 
1.Opening 
Om 10.10 uur is iedereen aanwezig en Anna opent de vergadering. Er zijn geen mededelingen 
 
2.Notulen vorige vergadering, 20 september jl. 
Bij punt 3 staat een fout in het bedrag dat op de spaarrekening staat, het moet zijn € 2986,81. Verder 
zijn er geen opmerkingen en de notulen worden goedgekeurd. 
 
3.Financiën 
Er is nu 5x huur betaald voor de kerk en de flyers voor de openbare repetities zijn afgerekend (€ 45). 
Binnenkort moeten we de spaarrekening aanspreken. Het bedrag dat we krijgen van de sponsoractie 
van de Rabobank is nog niet bekend. 
 
4.Ervaringen openbare repetities 
De opkomst was boven verwachting. Maud had 9 muziekmappen gemaakt en ze heeft er 7 terug 
gekregen. Misschien dat er twee mensen blijven. Zijn er mailadressen bekend van alle bezoekers? 
Het is misschien leuk nog te reageren met een mailtje? Anna wil dit doen. 
Margo Koopman (sopraan) komt terug en Anneke. De mevrouw in de rolstoel, weet iemand daar wat 
van? Waarschijnlijk kwam ze alleen kijken. De nieuwe leden moeten wel goed opgevangen worden, 
er moet meer aandacht komen van de dirigent. Anna zal Sergej daar op aanspreken komende 
woensdag. (of bellen?) 
We hebben nu 15 leden + 6 van Indrik. 
 
5. Nieuwe ontwikkelingen: vrouwen- en mannenkoor 
Dit is een nieuwe idee van Sergej. Het is een leuk idee, maar gaat ons dat lukken, alleen met Indrik 
samen.  
Anna stelt voor een klein concert in de adventstijd te doen, gewoon op woensdagavond, een uurtje? 
Het zou 15 december kunnen of anders 5 januari? 
 
6.Coronagedoe 
Volgens het koornetwerk zijn we niet persoonlijk als bestuur niet aansprakelijk bij repetities, maar bij 
concerten wel, controleren van QR-code. 1,5 meter afstand houden onderling wordt wel 
geadviseerd, maar is niet verplicht. 
 
7.Korenfestival Edam in 2021: meer informatie vragen. 
 
Anna belt met Sergej: Wat betreft het concert in de adventstijd, er is 12 december al een concert 
met Indrik. Het zou dan begin januari moeten, maar Sergej is in Moskou. Wel zou een winterconcert 
kunnen op 15 jdecember? Korenfestival loont niet. Vaak maar 10 minuten optreden. 
Sergej zal na afloop van de repetities 15 minuten uittrekken voor kennismaking met nieuwe leden. 
Hierna sluit de voorzitter de vergadering om 11.50 uur.  
 
Volgende vergadering maandag 29 november a.s. aanvang 10.00 uur bij Henny. 

 
 
Alkmaar, 21-11-2021 

HB 


